

美科斯FBR15叉车48V4PZS460叉车专用电瓶现货,美科斯电动叉车蓄电池组

产品名称	美科斯FBR15叉车48V4PZS460叉车专用电瓶现货,美科斯电动叉车蓄电池组
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	16008.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:48V4PZS460 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

浙江美科斯FBR15叉车电池48V4PZS460牵引型蓄电池使用了成熟的管式正极板技术。正极板采用压铸型板栅，活性物质储存在采用聚酯材料的排管中；负极板使用加强型板式极板。正负极板之间是多微孔、一侧带有凸起的隔膜。电池单体外壳采用高抗冲击且耐高温的聚丙烯材料，壳盖采用热封工艺以防止电解液的泄漏。

Zhejiang Makes FBR15 forklift battery 48V4PZS460 traction battery uses mature tube-type positive plate technology. The positive plate adopts a die-cast grid, and the active material is stored in a row tube made of polyester material; the negative plate uses a reinforced plate type pole plate. Between the positive and negative plates is a microporous diaphragm with protrusions on one side. The battery cell shell is made of high-impact and high-temperature-resistant polypropylene material, and the shell cover is heat-sealed to prevent electrolyte leakage.